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Po obejrzeniu zwycięskiego meczu Romy z Fiorentiną na Stadio Olimpico,

prezes Pallotta udał się dziś rano na Kapitol, żeby spotkać się z

burmistrzem wiecznego miasta - Ignazio  Marino oraz jego

współpracownikami. Celem spotkania była przede wszystkim rozmowa o

budowie nowego stadionu dla Romy.

Poza Pallottą i przedstawicielami władz miasta w spotkaniu uczestniczyli także

architekt Dan Meis oraz członkowie zarządu AS Roma i ich współpracownicy m.in.

Catia Augelli (szef biura prasowego Romy), dyrektor generalny Baldissoni oraz Mark

Pannes i Sean Barror. Pojawił się także Luca Parnasi - manager projektu i właściciel

terenów w rejonie Tor di Valle, gdzie ma powstać nowy obiekt.

Po około półtoragodzinnej dyskusji uczestnicy zdradzili dziennikarzom kilka

szczegółów.

Parnasi: Nie będzie publicznego dofinansowania projektu. Będzie to stadion

należący do prywatnego właściciela. Musi nam się udać go wybudować. Jesteśmy

dobrej myśli. Kiedy zaczną się prace? Tego na razie nie wiem...

Pallotta: Jesteśmy na dobrej drodze, trzymamy się ustalonego harmonogramu.

Myślę, że władzom miasta podoba się to, co robimy. Oczywiście przed nami

mnóstwo pracy, ale wszyscy są nastawieni pozytywnie do naszych planów.  Musimy

teraz współpracować. Czujemy się bardzo podekscytowani. Ten projekt wywołuje

wielki entuzjazm. Czy jestem zadowolony z wczorajszego meczu? Żartujecie sobie?

Oczywiście, że tak! Podobał mi się bardzo Destro. Wrócił do gry i od razu strzelił

gola. Nie mogło mu się trafić nic lepszego. To dobry sygnał na dalszy ciąg sezonu.

Jestem bardzo szczęśliwy, że mamy taką drużynę. Totti zaprosił mnie do częstszych

przyjazdów do Rzymu. Powiedział to w innym języku.

Dan Meis: To będzie najlepszy stadion na świecie. Pokażemy wam projekt jak

najszybciej się da.

Burmistrz Marino: Uderzył mnie wielki entuzjazm projektantów oraz samego

Jamesa Pallotty. Ich projekt jest świetny. Mowa tu o stadionie o pojemności od 52 do

60 tysięcy miejsc siedzących. Rozwiązania zastosowane w projekcie są bardzo

ciekawe. Z punktu widzenia technologicznego na pewno to najbardziej nowoczesny

stadion naszego kontynentu. Teraz technicy wskazani przez Jamesa Pallottę pracują

razem z naszymi urzędnikami, Giovannim Caudo i Luca Pancallim, żeby w ciągu

najbliższych miesięcy podjąć finalną decyzję na temat możliwości realizacji takiego

stadionu.
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